
eSvere6kmokirduga, 

Interpellation av David Perez (SD) om Uppsala kommuns samordning av 
markarbeten 

Det har varit ett återkommande problem för Uppsala stad och kommunen att markarbeten görs utan 
hänsyn för framkomligheten. Från Sverigedemokraterna anser vi att det är en mycket angelägen 
fråga. Det är av yttersta vikt att Uppsala kommun genomför väl planerade markarbeten så att 
framkomligheten och trafiken påverkas minimalt. 

En bild som ofta lyfts upp av medborgare är att kommunens markarbeten uppfattas som onödiga i 
synnerhet när de görs samtidigt vid väl trafikerade områden. Det leder i sin tur till irritation och 
frustration som uppkommer till följd av att personen saknar vetskap om markarbetet. 

Mot denna bakgrund vill jag fråga gatu- och samhällsmiljönämndens ordförande: 

På vilket sätt arbetar Uppsala kommun med att samordna olika markprojekt runt om i staden för att 
underlätta framkomligheten? 

På vilket sätt samordnar kommunen markarbeten i kommunen för att minimera ingrepp och 
tidsåtgång? 

Vilka slutsatser har dragits av de störningar som uppkommit vid tidigare markarbeten för planering 
av framtida arbeten? 

David Perez (SD) 
Ledamot 
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